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nll; 1. 1. @minvws.nl];
5.1.2e @minvws.nl]; 5.1.2e EAA @minvws.nl];

5.1.2e @minvws.nl

Cc: REP @minvws.nl];EI EE @ mins ni]
From: )

Sent: Mon 3/30/2020 12:59:33 PM

Subject: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

Received: Mon 3/30/2020 12:59:33 PM

Om ook nog een duit in het zakje te doen... ©

Die blanco cheque lijkt mij ook niet te kunnen, zelfs niet voor een beperkte pericde waarin we ook nog garanderen dat de

geleverde zorg wel betaald wordt.

Hebben we er een gevoel bij/indicatie om hoe veel aanvragen dit zal gaan?

Groet! ERED]

Verzonden: maandag 30 maart 2020 14:56

@minvws.nl>

) JES @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

Nou er komt een hoop op gemeenten af, ook bijvoorbeeld dagbesteding die in ZiN wordt geleverd die ineens stilvalt. Gemeenten

moeten maatwerk blijven bieden. Ook voor alternatieve Zorg in Natura wordt er geschakeld met gemeenten. We kunnen er van

uit gaan dat gemeenten deze vragen kunnen oppakken.

Ik heb nog geen lijstje met verzuimende gemeenten van Aline voorbij zien kamen, dus wij hebben geen reden om aan te nemen

dat gemeenten dit niet aankunnen. Vind het wel goed om in een Q&A nog op te nemen dat als BHs er niet uit komen met hun

gemeente, zij de gemeente op deze brief kunnen wijzen.

Gr. JER WA

Ps. Zie mijn aanvullingen bij het stuk voor de budgethouders. Vanmorgen in ons overleg had ik dit stuk nog niet gezien... Maar

goed werk!! Dit is precies wat we nodig hebben!

Verzonden: maandag 30 maart 2020 14:52

5.1.2e

@minvws.n|>; [ERELH.

) <BR @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

Volgens mij moeten we dit zo doen

Blanco cheque kan ook niet

Groeten van

Verzonden: maandag 30 maart 2020 14:40

minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen
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We hebben geen keuze toch? Alternatief is blanco cheque, of is er nog een derde alternatief?

Verzonden: maandag 30 maart 2020 14:39

CC . ; ) JE eminvws.ni>

Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

Dit (zie gele tekst) kwam ook net op in het overleg met ZN en NZa. Vraag is: kunnen alle verstrekkers dit wel aan?

Zorgkantoren geven nu zelf ook zan dat dit heel veel werk is als iedereen gaat bellen. Hoe zitten gemeenten hierin?

var:IE) EE i050
Verzonden: maandag 30 maart 2020 14:17

5.1 5.1.2e

) JE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

Dag allen

Hier nog wat opmerkingen mijnerzijds

We hebben nu niet scherp dat budgethouders altijd eerst met de verstrekker contact opneemt
Dat dan de officiele goedkeuring volgt (de teksten lopen nu op dit punt wat doorelkaar)

Als we dat wat scherper opschrijven, gaan de wetten ook wat meer op elkaar lijken

Groeten van

Verzonden: maandag 30 maart 2020 10:29

Aan: 5.1.2e

ERVIN G 5.1.2e

(REAPER) <BR

5.1.2e Dminvws.nl>;

cc:

Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

Sorry, dit is het goede document, vorige kunnen jullie weggooien.

ver:IEEE
Verzonden: maandag 30 maart 2020 10:28

Onderwerp: RE: Publicatie nieuwe maatregelen

van:INCE)EEN© minvws.o>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 09:43
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<ERFLEY @ minvws.nl>; 5.1.2e

5.1. 5.1.2e

Onderwerp: Publicatie nieuwe maatregelen

Goedemorgen allemaal!

Goed weekend gehad, lekker buiten geweest ondanks die koude harde wind?

Hierbij een update over de laatste stand van zaken van de pgb-maatregelen:
. BE akkoord gegaan met onze voorstellen. Hij heeft een paar aanvullende opmerkingen over de periode (1/3 - 1/6),

stand van zaken Zvw en gevraagd naar de uitvoerbaarheid door de SVB. Bijgevoegd vindt je ook de beslisnota en de

notitie met specifieke maatregelen.
« N.a.v. gesprek met ZN en de NZa vrijdag jl. wordt de uitvoering van de maatregelen t.a.v. de Wlz mogelijk gewijzigd. ZN

wilde dat de procedure verder uitgewerkt moest worden voordat er iets naar buiten gecommuniceerd kan worden. De

zorgkantoren hebben we een gewijzigd voorstel gedaan die we vandaag gaan bespreken. De belangrijkste wijziging
hierbij is dat de NZa de zorgkantoren oplegt dat er een onderscheid gemaakt wordt in de pgb-kosten en de Corona-

kosten. Dit betekent dat er toch een soort van registratie moet gaan plaats vinden dan wel bij de budgethouder, de

zorgkantoren of misschien de SVB. Dit zim [EREen ik aan het uitzoeken.
+ \Verder hee vrijdag een aantal nieuwsberichten opgesteld voor bekendmaking van de maatregelen. Deze heb ik

gisteren voorgelegd aan DCO en vanochtend hun goedkeuring op gekregen. Hierbij wil ik deze berichten ook aan jullie
voorleggen. In de berichtgeving zie je al iets staan over registratie. Deze informatie is dus nog niet definitief. Willen jullie
de berichten voornamelijk controleren op inhoud? Op leesbaarheid wil ik niet al te veel sleutelen omdat DCo er al naar

heeft gekeken. Ik hoor graag uiterijk vanmiddag jullie reactie. Dankjulliewel!
. BE wil je de nieuwsberichten cok nog eerst, onder embargo, aan Per Saldo voorleggen? Gezien hun reactie op de

vorige berichten?

Tot zover.

Groet


